
POMEMBNO VLOGO PRI USMERJENEM IZOBRAŽEVANJU IMA ZDRUŽENO DELO

Šola - širok profil znanja
Že med samo razpravo o usmerjenem izobraževanju, so se
mladi, iz vseh sredin v občini Ljubljana Center, aktlvno
vključevali v razgovore o tej temi. Jasnoje, daje imela pri
tem veliko vlogo tudi občinska konferenca Zveze sociali-
stične mladine Center. Kot je dejal predsednik OK ZSMS
Pavle Pensa, so se najbolj dejavno vključevali v razprave
prav mladl iz osnovnlh in srednjih šol. Mladi, kl so že
zaposleni vzdruženem delu, so se ob tem manj angažirall,
in skoraj bi se čutilo, da /e to zgolj reforma, ki se tiče
šolstva in ne tudi drugih. Takšna miselnost pa bi bila več
kot napačna, saj uvajanje usmerjenega izobraževanja ni
odvisno samo od »šolnikov«, temveč Je tu še množica
dejavnikov, ki so ob tem zelo pomembni. Vsekakor ima
pomembno vlogo tudi združeno delo.

Zato je nerazumljivo, da se
je v razprave vključilo približ-
no le 20 odstotkov osnovnih
organizacij ZSMS v delovnih
organizacijah. Tudi mladi na
terenu niso bili kaj prida ak-
tivni, verjetno zato, ker je sa-
ma aktivnost v krajevni skup-
nosti usmerjena v druga po-
dročja: preoblikovanje KS,
preživljanje prostega časa,
prostorska stiska, ki jih veči-
noma tare, in še kaj. Lahko pa
ugotovimo, če v splošnem
ocenimo delo OK ZSMS v
tem obdobju, da so bile raz-
prave uspešno zaključene, in
da so bili rezultati vidni. Na
zaključni razpravi na RK
ZSMS je bila občina Center
med tistimi, ki so dale največ
pripomb na osnutek zakona o
usmerjenem izobraževanju.
Takšnih seveda, ki so bile ve-
činoma tudi uspoštevane.

Danes, ko je zakon že spre-
jet, in čakamo na uvedbo
usmerjenega izobraževanja,
ki bo predvidoma v prihod-
njem šolskem letu, pa je pred
občinsko konferenco ZSMS
še veliko nalog. Zavedamo se,
da mora srednja šola dati čim
širšo izobrazbo, širok profil
znanja, če hočemo, da bo
mlad človek lahko šel v korak
z razvojem in tehnologijo. Še
prej pa je potrebno temeljito
infonniranie osnovnošolcev o
sistemu usmerjenega izobra-
ževanja, k čemer so mladinci
pristopili že v lanskem letu in
letos spomladi, v povezavi z
ravnatelji osnovnih šol. Raz-
govori so potekali z vsakim
osmim razredom posebej. Za
to so bile zadolžene posebne
delovne skupine iz OK
ZSMS. No, akcija še ni konča-
na in še poteka.

Mladi se zavedajo, da se je
potrebno v okviru občine čim
bolj pripraviti na bližajoče se
usmerjeno izobraževanje, in
to v smislu oblikovanja mreže
šol, posameznih usmeritev in
podobno. Poleg tega se mora-
jo vklučevati tudi v samo na-
črtovanje programov in sode-

lovati povsod tam, kjer se bo
to dalo, kot tudi v smislu
spodbujanja, da se to čimprej
uredi. V novo šolsko leto, ki
bo že usmerjeno, pojdimo pri-
pravljeni, z vsemi učbeniki in
programi, ki so za to potrebni.

Mladinci občinske konfe-
rence ZSMS zavzeto sprem-
ljaio, in bodo tudi v bodoče,
dogajanja v združenem delu
povezana z usmerjenim izo-

braževanjem. Opozaijajo na
problem izobraževanja ob de-
lu, kjer menijo, da je manj po-
gojev za izobraževanje v te-
hničnih smereh in veČ v druž-
boslovnih. V same razgovore
po osnovnih šolah bodo
vključevali več mladih iz de-
lovnih organizacij, in to različ-
nih poklicev, tako da bodp
osnovnošolcem lahko pove-
dali, kakšen je posamezen po-
klic in delo ob njem. V sploš-
nem ugotavljajo, da bo naj-
večje spremembe verjetno
doživelo poklicno izobraževa-
nje. Ta problematika in druž-
benoekonomski položaj učen-
cev v gospodarstvu bo tema
problemske konference.

Občinska konferenca pa se
bo v bodoče še bolj angažirala
tudi pri reševanju višje in vi-
sokošolske problematike.
Stik z osnovnimi organizaci-
jami na teh področjih bo še
tesnejši in sodelovanje še bolj
vsebinsko.
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